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z posiedzenia Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy 

Pabianice z dnia 10 marca 2004 r.  

 

 

 

W posiedzeniu Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice 
uczestniczyli radni – członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, W-ce Wójt Gminy 
E. Adamczyk, Kierownik ref. Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska R. Iwaśków. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej 
i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice H. Kalinowski, który powitał przybyłych 
i przedstawił następujący porządek posiedzenia Komisji: 
Ocena przebiegu konkursu pn. „Nasza wieś samorządna w działaniach” - weryfikacja 
kwestionariuszy.  
 
Komisję konkursową zgodnie z regulaminem zatwierdzonym na sesji Rady Gminy 
29.01.2003 r. stanowią członkowie Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej Rady 
Gminy oraz dwóch przedstawicieli Urzędu Gminy desygnowanych do pracy w w/w  Komisji 
przez Wójta Gminy tj. w-ce wójta Gminy E. Adamczyka oraz Kierownika ref. Gospodarki 
Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska R. Iwaśkowa.  
Przewodniczący Komisji na wstępie poinformował, że sołectwa takie jak Konin-Majówka, 
Szynkielew, Petrykozy nie złożyły arkuszy zbiorczych podsumowujących ocenę konkursu pn. 
Nasza wieś samorządna w działaniu co jednoznaczne jest temu iż nie przystępują do 
konkursu. 
Komisja przystąpiła do weryfikacji kwestionariuszy, jako pierwszy rozpatrywany był 
kwestionariusz sołectwa Rydzyny.  
Zaraz na początku pojawiło się wiele wątpliwości ze strony niektórych członków Komisji na 
jakiej zasadzie będą przyznawane punkty, a także w kwestii dot. wadze niektórych imprez, 
jakie  miały  miejsce w danym sołectwie. 
Radny M. Gryska zabierając głos sugerował aby zgodnie z zatwierdzonym regulaminem, 
którego załącznikiem był arkusz zbiorczy podsumowujący konkurs za każdą działalność 
przyznawać 1 punkt, a następnie dokonywać weryfikacji.  
W – ce wójt Gminy E. Adamczyk zwrócił uwagę na to, że przyjęte zostało punktowanie za 
każdą działalność dotyczy to również przygotowanych imprez, punktowanie 1 punktem za 
każdą imprezę nie będzie odzwierciedlało wkładu w daną  imprezę,  za przykład w-ce wójt 
podał zorganizowanie dożynek gminnych.  
Przewodniczący Rady  zabierając głos powiedział, że Komisja może przyznać sobie   prawo 
zwiększenia  liczby  punktów za dane przedsięwzięcie. 
 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady S. Marchewka  zaproponował wniosek, aby 
każde działanie Rady Sołeckiej punktowane było 1 punktem, natomiast zwiększony wkład 
Rady Sołeckiej  w daną imprezę punktowany był uznaniowo 1 punktem więcej. 
Komisja konkursowa wniosek ten przyjęła w głosowaniu 13 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym się, bez głosów przeciwnych.  
 



Radna D. Muszczak, zwróciła uwagę na to, że w niektórych sołectwach nie ma jednostek 
OSP, w związku z tym  stawia wniosek,   ażeby za wszystkie działania strażackie w danym 
sołectwie przyznawać 1 punkt, inne wsie nie posiadające straży nie mają na to wpływu.  
 
Radny Z. Kraska zabierając głos powiedział, ze regulamin konkursowy uważa za nie dość 
precyzyjny, zaproponował, w  roku bieżącym punktować tak jak jest zapisane, natomiast 
zastanowić się nad jego udoskonaleniem. 
 
Radny M. Gryska nawiązał do wniosku radnej D. Muszczak, która wnioskowała, aby za 
wszystkie działania strażackie w danym sołectwie przyznawać 1 punkt.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania za wnioskiem opowiedziało się 9 członków 
Komisji konkursowej, przy 3 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się.  
 
Przewodniczący Rady S. Marchewka wyraził swoją dygresję do powyższego wniosku, 
stwierdził  że podważa się głosowanie przeprowadzone na sesji w dniu 20.01.2003 
przeprowadzone nad przyjęciem regulaminu wraz z arkuszem oceniającym gdzie zapisane 
jest, że za każde działanie przyznaje się 1 punkt.  
 
Przewodniczący Komisji  H. Kalinowski  zaproponował, aby w celu usprawnienia pracy 
Komisji konkursowej nad weryfikacją  kwestionariuszy powołać zespoły do pracy, 
jednocześnie zaproponował aby radni w zespołach ukonstytuowali się w sposób taki by nie 
uczestniczyć  w pracy zespołu  oceniającego to sołectwo, którego radny jest mieszkańcem.  
Komisja konkursowa przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji przez aklamację. 
Komisja konkursowa podzieliła się na 4 zespoły: 

1. Zespół – Muszczak Danuta, Muszczak Marek, Mirosław Banaczek  
2. Zespół – Henryk kalinowski, Kasperska Zdzisława, Marek Gryska  
3. Kelnerowski Józef, Henryk Szafrański, Zygmunt Kraska,  
4. Pielużek Bożena, Stefan Marchewka. 

Zespoły przystąpiły do pracy.  
Po obliczeniu punktów wszystkich arkuszy Przewodniczący Komisji odczytał, że największą 
liczbę  punktów  uzyskało sołectwo Piątkowisko – 75, następnie Rydzyny – 65 pkt., trzecie z 
kolei było sołectwo Porszewice – 44, sołectwo Żytowice 42 pkt., Świątniki 32 pkt.  
 
Po dokonaniu weryfikacji arkuszy i podsumowaniu punktów Komisja uznała, że spotka się 
jeszcze raz, w celu ostatecznego dokonania weryfikacji kwestionariuszy i rozstrzygnięcia 
konkursu.  
Spotkanie ustalono na dzień 18.03.2004 r. na godz. 11,00.  
Decyzję powyższą Przewodniczący  poddał  do głosowania. W głosowaniu udział wzięło 10 
członków Komisji konkursowej. W wyniku przeprowadzonego głosowania 6 członków 
opowiedziało się za, 4 wstrzymało się od głosu.  
 
Ponadto radna D. Muszczak zgłosiła wniosek, aby na przyszłość odstąpić w ogóle od 
przeprowadzania konkursu pn. Nasza wieś samorządna w działaniach” 
Radny Z. Kraska w uzupełnieniu do wniosku zasugerował, aby zamiast konkursu, promować 
szczególnie wyróżniające się miejscowości, radny zwrócił też uwagę na to, że nie wszystkie 
miejscowości mają równe warunki do oceny. 
W sprawach różnych w–ce wójt E. Adamczyk odniósł się do interpelacji zgłoszonej przez 
radnego Z. Kraskę na jednej z wcześniej odbytych sesji, interpelacja w sprawie tablic z 
nazwami miejscowości Szynkielew I, II III, poinformował, że według wykazu 
administracyjnego z nazwami miejscowości w Polsce nie istnieje takie nazewnictwo 



miejscowości jak Szynkielew I, II i III, ażeby umożliwić  łatwe rozeznanie co do numeracji 
posesji znajdujących się w Szynkielewie, który jest miejscowością usytuowaną przy kilku 
drogach potocznie nazywaną przez mieszkańców Szynkielewem I, II i III proponuje się 
usytuowanie tablic informacyjnych przy poszczególnych drogach informujących o liczbie 
numerów  posesji  znajdujących się tam. 
 
 
Przewodniczący Komisji poinformował o szkoleniu dla radnych samorządowych, które 
będzie organizowane pod patronatem Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi (szkolenie 
bezpłatne w temacie ustawy o zamówieniach publicznych ). 
Przewodniczący komisji wyrazili akces do wzięcia udziału w powyższym szkoleniu, w 
związku z powyższym zostanie wysłane poprzez Biuro Rady zgłoszenie kandydatów do 
wzięcia udziału w szkoleniu. 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:      Posiedzeniu przewodniczył: 
 
Urszula Czerwonka       Przewodniczący Komisji  
        Henryk Kalinowski  
  
 
 
 
 
 


